
 

Протокол 
№ 19 

Днес 30.10.2008 г. от 14.00ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 28 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-н Бойко Димитров 
Г-н Димитър Аврамов 
Г-жа Камелия Трифонова 
Г-н Нистор Каменов 
Г-н Станислав Станоев  
В заседанието взеха участие и:  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-жа Миленка Маркова – н-к отдел “Счетоводство” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В залата присъстват 22 общински съветници. Откривам 

деветнадесетата сесия на ОбС – Монтана. Предварително ви е раздаден проекта за  Дневния ред на 
днешната сесия. Има ли допълнения, изменения, оттегляне на точки и т.н.? Г-н Ангелов, заповядайте. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми Председателстващи, дами и г-да общински съветници на 
вашето внимание представям една точка допълнителна, която е предложение за съфинансиране на 
обекти по проект “Красива България” през 2009 г. Тази точка е гледана от пет комисии и имат пълната 
подкрепа. Закъснението дойде в представянето й затова, че одобрението на този тип финансиране дойде 
малко късно, защото става на въпрос за обекти свързани с физическото възпитание и спорта. Веднага 
след като дойде ние я представяме веднага на вашето внимание. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други предложения? Не виждам. Преминаваме към 
гласуване към предложението за влизане на тази точка в Дневния ред, като т.10 преди питанията. Моля, 
онези от вас, които са “за” включването в проекта за Дневния ред на тази точка да гласува със “за” 

24 / 0 / 0 
Приема се   
Преминаваме към гласуване на целия Дневен ред. Моля, онези от вас, които са “за” този  

Дневния ред на днешното заседание на ОбС да гласува със “за” 
24 / 0 / 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-196/15.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно одобряване командировките за ІІІ-то тримесечие на 2008 г. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана. 

2. 08-01-198/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на поименните списъци за капиталови 
разходи финансирани от Собствени бюджетни средства и от Специален фонд за инвестиции - 
“Приватизация”  през 2008 г. 

 3. 08-01-199/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на сервитут в полза на Община Монтана за прокарване на техническите проводи за 
изграждане на обект “Пречиствателна станция за отпадъчни води гр. Монтана” през  общински имоти, 
земи по чл.19 от ЗСПЗЗ и имоти на физически и юридически лица 

 4. 08-01-200/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на „Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински 
недвижими имоти –  лв./кв.м. месечно”. 

5. 08-01-201/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост с ид.№48489.6.316 и адм.адрес ул.”Йордан 
Цеков” 13 
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 6. 08-01-202/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно обявяване  на част от поземлен имот с идентификатор 48489.5.217 за частна общинска 
собственост и решение за продажба. 

7. 08-01-203/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за доброволна делба и изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ за 
УПИ І, кв.337, гр.Монтана  

8. 08-01-205/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно дейността на приюта за бездомни кучета на основание на Закона за защита на животните и 
Закона за ветеринарно медицинската дейност. 

9. 08-01-206/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно избиране на временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство Долна Вереница, Община 
Монтана. 

10. 08-01-207/24.10.08 г.Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предложение за съфинансиране на обекти по проект “Красива България” през 2009 г. 

11. Питания.   
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-196/15.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно одобряване командировките за ІІІ-то тримесечие на 2008 г. на Кмета 
на Община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По т.1 от днешния Дневен ред. Вносителите? От залата? 

Преминаваме към поименно гласуване. Става на въпрос за средства, които трябва да бъдат 
прогласувани по този ред.  

   
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
приема се 

Решение 
№189 

На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл. 8, 
ал. 4 от Наредбата за командировките в страната   

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 
изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет и 
Кмета на Община Монтана за ІІІ-то тримесечие на 2008 г. 
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ТОЧКА ВТОРА: 08-01-198/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на поименните 
списъци за капиталови разходи финансирани от Собствени бюджетни средства и от Специален 
фонд за инвестиции - “Приватизация”  през 2008 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред. Вносителите? От 

залата? Ивайло Георгиев, заповядай. 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-мо Председателство, у-ми колеги, в предложената корекция в 

Приложение №2, под №11 и №12 са записани два обекта в кв.”Пъстрина”. Става дума 3а  
Благоустрояване бл.5 в жк. “Пъстрина” и преустройство на съществуващата сграда в комплекса за клуб 
на пенсионера. От името на групата заявявам, че ще подкрепим тази корекция при условие, че 
Общинска администрация в случая в лицето на Зам.кмета – г-н Румен Ангелов, който поеме 
ангажимент, че тези обекти ще залегнат в следващия бюджет. Ясно е, че съществуват трудности по 
изпълнението на тази част на капиталовите разходи, приемаме това нещо, но при ясен ангажимент, че 
за бюджет 2009 ще съществува в списъка на капиталови разходи. Благодаря.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Георгиев. Други? Г-н Ангелов заповядайте. 
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Дами и г-да общински съветници, всички тези обекти, които ги 

виждате, ние сме ги обмислили, заедно сме ги гледали и заедно сме ги приели за изпълнение. Да, 
приемам за 2009 год. тези обекти, които отпадат, това ще е февруари месец 2009 г. когато се гледа 
следващия бюджет да преминат директно всичките за изпълнението през следващата година, защото те 
ще са от списъка от предната година, така че нямам нищо против.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други, които желаят да вземат отношение? Не 
виждам. Преминаваме към процедура прекратяване на разискванията. Моля, онези от вас, които са “за” 
прекратяване на разискванията да гласуват “за” 

26 / 0 / 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване корекциите в капиталовите разходи.  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светозар Григоров За 
Ивайло  Георгиев За Светлин Николов За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов против д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
25 / 1 / 0 
Приема се 

Решение 
№190 

На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 18 от Закона за общинските бюджети 
Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. Приема предложената частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на 

Списъка на капиталовите разходите финансирани със средства от Специален фонд за 
инвестиции - “Приватизация”  през 2008 г. съгласно Приложение № 1. 

2. Приема предложената частична корекция на Поименния списък за капиталови 
разходи финансирани от собствени бюджетни средства през 2008 г. съгласно Приложение № 2 

3.  Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т. 1 и  т. 2. 
    
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-199/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно учредяване на сервитут в полза на Община Монтана за прокарване на 
техническите проводи за изграждане на обект “Пречиствателна станция за отпадъчни води гр. 
Монтана” през  общински имоти, земи по чл.19 от ЗСПЗЗ и имоти на физически и юридически 
лица 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? От 

залата? От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№191 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 6 от НРПУРОИ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие  за учредяване на сервитут в полза на Община Монтана за прокарване 

на водопровод, канализационни колектори и електропровод на “Пречиствателна станция за 
отпадъчни води гр. Монтана”, през общински имоти, земи по чл.19 от ЗСПЗЗ и имоти на 
физически и юридически лица, съгласно ПУП - парцеларните планове, одобрени с Решения 
№114; №115 от Протокол 14/26.06.2008 г. и Решение №162 от Протокол 16/11.09.2008 г. на 
Общински съвет – Монтана. 

2. Упълномощава Кмета на Община Монтана да извърши процедурите по учредяване на 
сервитут в полза на Община Монтана, за прокарване на водопровод, канализационни 
колектори и електропровод на “Пречиствателна станция за отпадъчни води гр. Монтана”,  да 
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сключи договори и изплати еднократно обезщетение, определено от комисията по чл. 210 от 
ЗУТ на физическите и юридическите лица, собственици на засегнатите имоти.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-200/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно допълнение на „Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под 
наем на общински недвижими имоти –  лв./кв.м. месечно”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред. По тази докладна 

записка има предложение от ПК по Здравеопазване и социална политика, която допълва т.2.5 “за 
лекарска практика за първична, специализирана медицинска и дентална помощ в селата”, за 
конкретизация. Заповядайте г-н Ангелов. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Дами и г-да общински съветници, приемаме корекцията, която е 
направена от комисията по Здравеопазване в реда в който е посочено и изредено.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли някой, който желае да вземе отношение от 
залата. Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване, става въпрос за определяне на наемни цени    

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№192 

На основание чл. 21, ал. 1 т. 23 от ЗМСМА, във връзка чл. 8, ал. 2 от ЗОС   
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема допълнение към „Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под наем на 

общински недвижими имоти –  лв./кв.м. месечно” 
т. 2.5 за лекарска практика за първична, специализирана медицинска и дентална 

помощ в селата: 
- за работно помещение  8,00 лв./кв.м  
- за общите и складови помещения 4,00 лв./кв.м 
т. 2.6 за лекарска практика за специализирана медицинска помощ в помещения 

общинска собственост извън сградите на лечебните заведения: 
  - за работно помещение 3,00 лв./кв.м 
    - за общите и складови помещения – 3,00 лв./кв.м 



Продължение от Протокол №19/30.10.2008 г.      __          

 

 6

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-201/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост с ид.№48489.6.316 и 
адм.адрес ул.”Йордан Цеков” 13 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата, става дума за правоимащите с отстъпено право на строеж. Не виждам. Преминаваме 
към гласуване.   

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№193 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.46, ал.1, т.2 и ал.5, т.1 от 
НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата на ПИ 48489.6.316 /ул.” Йордан Цеков” 13/ по кадастралната 
карта на гр. Монтана, целият от 463 кв.м., без търг или конкурс, на Асен Ценов Георгиев, ЕГН 
3512293228, придобил законно право на строеж върху имота. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-202/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно обявяване  на част от поземлен имот с идентификатор 48489.5.217 за 
частна общинска собственост и решение за продажба. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Няма. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
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Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова против Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов против 
Веселин Игнатов против Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев против 
Златко  Тодоров против Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов против д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев против 
Ивета  Станкова  За 

 
19 / 8 / 0 
Приема се 

Решение 
№194 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка чл.6, ал. 1, чл.35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост и чл. 43, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява за частна общинска собственост част от поземлен имот с идентификатор 
48489.5.217, по кадастралната карта на гр. Монтана с площ от 4071.00 /четири хиляди, 
седемдесет и един/ кв.м., за който по подробния устройствен план на града е образуван УПИ 
ХХІІ, кв. 10, с идентификатор 48489.5.359, по кадастралната карта. 

2. Обявява за продажба, чрез публичен явен търг, поземлен имот с идентификатор 
48489.5.359, по кадастралната карта на гр. Монтана /УПИ ХХІІ, кв. 10 по регулационния план/ 
с площ от 4071.00 /четири хиляди, седемдесет и един/ кв.м. 

3. Одобрява изготвената оценка от оценител на имоти в размер на 734 480.00 
/седемстотин тридесет и четири хиляди четиристотин и осемдесет/ лева, без ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Обяснение на отрицателен вот. У-мо председателство, колеги, 

обяснявам отрицателния си вот. Първо, аз смятам, че логично беше тази докладна да не влезе по чисто 
технически причини, по процедурни причини на днешната сесия, но така или иначе тя влезе. Какво 
имам в предвид? Имам предвид, че в комисията по Общинска собственост тази докладна не бе 
подкрепена по една или друга причина, не коментирам каква е тя. Би било логично тази докладна 
водещата комисия да бъде по общинска собственост, тъй като касае преминаването от публична в 
частна общинска собственост, след което е обявяването за продажба на този парцел. Имайки в предвид, 
че тази докладна не мина на комисията, би следвало тя да не бъде разглеждана на останалите комисии и 
да не влиза на днешния Дневен ред, докато не мине на водещата комисия. На въпроса ми към 
Председателя на ОбС по време на Председателския съвет – коя е водещата комисия – ми бе обяснено, 
че това е комисията по Бюджет и финанси. Аз не намирам логика комисията по Бюджет и финанси да 
бъде водеща, не знам каква беше причината тя да бъде водеща комисия. Иначе, знаете нашето 
становище за продажбата на общинските терени и нашето становище, което продължаваме да 
поддържаме, че първо трябва да имаме ясна визия затова, какви общински терени имаме като цяло, 
какви ще се продават, кои няма да се продават, за какво ще се ползват. Затова гласувах против. 
Благодаря ви. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за отрицателния вот. Няма да правя обяснение затова, 
защо водеща комисия е по Бюджет и финанси и това е записано още при разпределянето. Тъй като 
става въпрос за преобразуване и съответно продажба на този имот. Разбира се можем да кажем, че има 
и две водещи комисии, а в същото време има становище на други четири комисии, което становище е 
положително, в ПК по Общинска собственост беше гласуването 3÷3. Заповядай Славчов. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Резултата, казаха 19 / 8 / 0, 26 човека гласуваха. 
Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: Любо Иванов е 27-мия. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Когато прочетоха името му не беше в залата.  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ако искате можем да повторим поименното гласуване. Правите 

ли такова предложение? 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Не, не е нужно. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Решението е прието и преминаваме към следващата 

точка от Дневния ред. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-203/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за доброволна делба и изработване на проект за 
изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ І, кв.337, гр.Монтана  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към 

поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№195 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация; чл. 36, ал.1, т. 1  от Закона за общинската собственост и чл.134, ал. 2, т.6 
и т.8 и чл.135 от Закона за устройство, във връзка с чл. 56, ал. 1, т. 1 от Наредбата за реда 

за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 
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1. Дава съгласие за доброволна делба, между Община Монтана и наследниците на 
Благой Стефанов Филипов и наследниците на Филип Стефанов Филипов. 

2. Дава съгласие да бъде изработен проект за частично изменение на ПУП-ПРЗ, 
предвиждащ разделянето на УПИ І, кв.337 на два самостоятелни парцела, съгласно скица – 
проект, като новообразуваните УПИ съответстват по площ на дяловете, съответно на 
общината и на наследниците на Благой Стефанов Филипов и наследниците на Филип 
Стефанов Филипов. 

 3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-205/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно дейността на приюта за бездомни кучета на основание на Закона за 
защита на животните и Закона за ветеринарно медицинската дейност. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към една интересна точка осем. При обсъжданията 

ПК по Бюджет и финанси предложи да отпадне т.3 и т.4, тъй като те са регламентирани в проекта за 
Правилник за дейността на приюта за бездомни кучета, което считам, че е редно. Заповядайте г-н 
Ангелов.  

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Предложението, което е направила комисията по Бюджет и финанси 
е разумно, точно поради тези съображения ние го подкрепяме.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Моля за отношение по така направеното 
предложение за Правилник и за Общинската програма  за овладяване на популацията на 
безстопанствените кучета. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Това се налагаше от Закона 
за защита на животните чл. 40, където ни задължава този нормативен документ за приемане на такава 
Програма и тя е на специално внимание на Прокуратура и други органи, които имат отношение по тези 
въпроси. Така че с решаването за приюта и приемането на Програмата този проблем е наш вече е 
решен. Има ли някой, който желае да вземе отношение по предложените документи? Не виждам. Тъй 
като в Правилника има определяне на тарифи, преминаваме към поименно гласуване на двата 
документа 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова ---- 
Бойко  Димитров ---- Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов Въздържал се Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
27 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№196 

На основание чл. 40, ал. 1, т. 4 от ЗЗЖ  
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Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема Общинската програма  за овладяване на популацията на безстопанствените 
кучета.  

2.  Приема Правилник  за дейността на приюта за бездомни кучета. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-206/20.10.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно избиране на временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство 
Долна Вереница, Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, а именно 

избиране на временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство Долна Вереница. Предложението е 
направено имаме правомощията си и с кворума, който се изисква по чл. 42, ал. 9 за приемане на това 
решение, а именно половината от общия брой на съветниците подлагаме на обсъждане и съответно 
преминаване към гласуване. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Администрацията? Тук, 
само една корекция, която е техническа става въпрос за Ваня Ерефимова Павлова, не за Ерофимова, 
вместо “о” да се запише “е”, направена е справка с ЕСГРАОН, мисля че е от съществено значение. Не 
виждам, някой, който да желае да вземе отношение. Преминаваме към гласуване. Моля, онези от вас, 
които са “за” това предложение за решение да гласува със “за” 

28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№197 

На основание чл. 42, ал. 4 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Избира за временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство Долна Вереница, 
Община Монтана г-жа Ваня Ерeфимова Павлова – старши специалист в кметство Долна 
Вереница,  за срок до полагане клетва на новоизбрания кмет. 

 
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: У-ми г-н Председател, присъства ли госпожата? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Присъства.  
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-207/24.10.08 г.Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно предложение за съфинансиране на обекти по проект “Красива 
България” през 2009 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред, а именно точката, 

която беше включена допълнително. Г-н Ангелов? Няма. От залата? Не виждам. Става въпрос за даване 
на съгласие и съответно одобряване на списъка. Обикновено гласуване, разбира се половината плюс 
един от общия брой на съветниците. Преминаваме към гласуване на предложението за решение с което 
се одобрява списъка за обектите. Моля, онези от вас, които са “за” да гласуват със “за” 

28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№198 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема списъка на обектите, които да бъдат съфинансирани по проекта “Красива 
България” за 2009 г. съгласно приложение.   

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да внесе предложението в Регионално звено за 
изпълнение на проекта (РЗИП) – гр.Видин. 
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ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Последна точка-питания към Кмета на Община Монтана. Кета го 

няма, но има съответно Заповед - Уведомление от Кмета, че ще бъде заместван от г-н Румен Ангелов. 
Заповядайте Ивайло Георгиев. 

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми колеги, у-ми г-н Ангелов, възползвам 
се от правото да отправя питане дори в отсъствието на Кмета. Моето питане е следното: след 
01.09.2008 г. се наблюдава едно рязко влошаване на качеството на транспортното обслужване по 
автобусни линии №1 и №2 на нашия град. Няма да говоря за качеството на автобусите, основната 
забележка, която имат гражданите на кварталите “Мала Кутловица” и “Пъстрина” е относно спазването 
на разписанието. Автобусите минават по-рано, по-късно от определеното разписание. В тази връзка 
моето питане е следното: Какви мерки ще предприеме Общинска администрация за преодоляване на 
това състояние и за подобряване транспортното обслужване по тези две автобусни линии? Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Ангелов, сега ли ще отговорите? Писмено. Има ли 
други питания към Кмета на общината? Валерия Тодорова. 

Г-Н ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Имам питане, но не към Кмета на общината, а към Председателя 
на ОбС. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Такава процедура нямаме. 
Г-Н ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Зная, явно няма кога да зададем този въпрос, така че да бъде 

отговорено на всички. Става въпрос за това, че в Правилника, който сме приели за работата на ОбС 
казва, че водещата комисия трябва да разгледа определените докладни, които са внесени от Кмета на 
общината и от други лица, на които е дадено това право, а Председателя трябва да определи коя е 
водещата комисия. Искам да попитам на какво основание Вие определяте, кога разпореждате коя е 
водещата комисия, какви критерии използвате, кога съобщавате това на председателите на тази 
комисии и ако едно преминаване на една публична общинска собственост в частна общинска 
собственост и вземането на решение за продажбата на имота не е водеща ПК по Общинска 
собственост, кога тогава тя е водеща? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Сега ли трябва да отговоря? 
Г-Н ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Ако искате и писмено може да отговорите.  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ще Ви отговоря писмено, само че не се налага тъй като изрично е 

казано точно процедурата каква е. Разпределянето, кои комисии да обсъждат определените докладни 
записки става веднага след постъпването им в ОбС, при мен. На председателите на комисии бяхме се 
договорили при преснимането на докладните записки да бъде преснимано и съответно разпореждането 
с което съм определил водещите комисии, на лисче. Всички председатели на комисии, които насрочват 
своите заседания могат да погледнат това лисче, има пропуск последното заседание трябва да 
получават на самата Докладна записка разпореждането, че са водещи комисии. Ще го коригираме това 
нещо и съответно ще си получи съответната гласност. Ако мислите, че като Народното събрание ще 
издавам съответни разпореждания, коя е водеща комисия и коя комисия трябва да ги гледа просто няма 
да стане и това за мен е една резолюция с която се изпълнява моето задължение за разпределяне на 
комисиите. Една докладна записка, която преобладаващата част, като решение е приемане в крайна 
сметка продажба и постъпване в бюджета на общината по моя преценка, никой не съм ангажирал с 
това нещо съм преценил, че водеща комисия трябва да бъде Бюджет и финанси. Ако сме в 
противоречие можем да спорим за това нещо, но мисля, че не е необходимо. Заповядай Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Ще продължа колежката, това лисче г-н Председател е много 
несериозно, защото казвате, че с това лисче определяте коя е водещата комисия, моето предложение е, 
Вие ако не Вие, то ние ще инициираме една промяна на Правилника на ОбС с която да бъдат 
конкретизирани критериите за определяне на водеща комисия при разглеждане на докладните. До 
тогава бихме искали с подаване на графика за комисиите да бъде отбелязано, коя е водещата комисия 
за да не се получават такива конфузни ситуации, като сега. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, може да инициирате критерии, не възразявам, само че малко 
трудна ще бъде преценката по тези критерии, но така или иначе не възразявам. Заповядай, Иво Иванов. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, за да няма водеща и изоставаща комисия, за да не 
стигаме до там да пишем коя е водеща и изоставаща комисия, това очевидно събира известен интерес, 
но ние известен период от време сме карали без водещи и без изоставащи, а просто с комисии. Ако се 
инициира подобна промяна в правилника, аз ще предложа темата с водещите комисии въобще да 
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отпадне. Вие сте Председател, разпределяте докладните по комисиите, вземаме решения, а решенията 
се взимат тук в крайна сметка и тук е мнозинството. Водещата комисия, аз разбирам логиката на 
колегите те четат думата “водеща” комисия, да, сигурно са прави, но пък се оказва, че ако във водещата 
комисия по някакво стечение на обстоятелството една докладна не мине, може и поради липса на 
кворум, както е станало последния път с колегите, извинявам се поради не пълния състав. Всеки си 
носи отговорността, че не е отишъл, както аз на тази комисия не съм присъствал, но е възможно 
водещата комисия да вземе решение вместо ОбС, а това по принцип не е правилно, ОбС в крайна 
сметка взима решение и от това дали ще мина през водещата или няма на мине не трябва да зависи 
решението на ОбС, тук се решава от 33-ма.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Преди да закрия сесията искам още две неща още. 
Първо - в момента се извършва проверка по законосъобразност по текстовете на наши наредби, 
независимо кога са приети от 1992, 1993 г., които са останали в сила и не са коригирани. Има на три от 
тях на които има елементарни пропуски, но така или иначе предстой на следващи сесии да бъдат 
коригирани тези наредби. Това са по бившия Закона за териториално селищно устройство, по Закона за 
благоустройствените фондове и т.н. При мен има съответно предложенията на Прокуратурата, 
изпратени са в Административен съд за отмяна, но мисля че с нашите решения има и уговорка с 
ръководството на общината - на Зам.кмета, тези корекции, които трябва да се направят преди 
насрочването на делата. Второто нещо, което искам да ви информирам, то пак е по отношение на 
информирането на Общинските съветници вече ще става по друг ред, за часовете и дните, когато се 
определят заседанията на комисиите ще става с SMS по Интернет, Мариус Конов нека да даде по-
подробни обяснения и указания, но това ще става по този ред. Тъй като доста средства се изразходват 
затова да се обаждаме по телефоните и по този ред ще става съобщаването за комисиите. Заповядай 
Конов. 

Г-Н МАРИУС КОНОВ: Искам да кажа няколко думи, това ще става чрез системата ВSMS 
през МTEL и за жалост тази система позволява информирането на хора, които имат МTEL карти. 
Имаме право на 1 000 такива на месец, струва твърде евтино 66,00 лв. на месец. Мисля си, че е много 
по-коректно и точно така да получавате информация за комисиите.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Златко Тодоров, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Позволете ми да не се съглася с Иво Иванов. Тук става въпрос за 

принципни неща дали се спазва Правилника или не. Има точка в Правилника, която сме приели ние 
всички тук и затова беше цялата тази история, тъй като аз пак казвам, когато се стигна до там тя не би 
трябвало да влезе, просто казах поради технически причини, не поради това, дали щеше да бъде 
гласувана или нямаше да бъде гласувана. След като има Правилник, мисля че ние сме тук хората, които 
би трябвало да даваме тон, че трябва да се спазват някакви правила и решения и наредби, които сме 
вземали. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте, Аспарухов. От точка питания към Кмета 
преминахме към обсъждане на Правилника. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Няма да бъде точка питания към Кмета, а ще бъде точка дебати 
по Правилника. У-ми колеги, искам да ви кажа следното нещо, вие пледирате, че не е спазен 
Правилника, напротив в момента вие казвате, че Правилника е спазен и затова не сте доволни. В 
Правилника не е записано и самата г-жа Тодорова каза, какъв е критерия за определянето. Има 
Председател, той определя водеща комисия и след като Председателя е определил водеща комисия по 
Бюджет и финанси, аз не виждам смисъла на този разговор, който водим. Ако колегата Иванов направи 
на следваща сесия такова предложение, за промяна в Правилника, аз ще го подкрепя. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Аспарухов, има смисъл тъй като има нарушение на Правилника. 

Самия председател каза, че на последните няколко комисии не е давал лисчета, или картончета, или 
резолюции, коя е водеща комисия, а това е съгласно Правилника. Така че, Вие започвате двамата да си 
противоречите. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Искам да обясня на г-н Тодоров, значи ние двамата не си 
противоречим, тук не става на въпрос за лисчета и някакви други неща, тук става въпрос за следното: 
дали Председателя е определил водеща комисия или не е. Той е определил Бюджет и финанси, аз 
затова говоря, не говоря за други неща. Не мога да разбера за какво става дума, какво Вие поставяте на 
въпрос,  за какви лисчета. Мисля, че разговора от тук нататък е безпредметен. Може да го пренесете и в 
медиите по този начин. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Спора е излишен, тъй като това което го има като лисчета, това е 
със силата на резолюция, което означава че трябва да се изпълнява от комисиите, който е разпределено 
да дадат становище по определена точка от Дневния ред, така че не виждам нищо, което да е 
смущаващо. Заповядай Йотински.  

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Колеги Общински съветници, става дума затова, което г-н 
Конов и председателя на ОбС предлагат. Вие внасяте предложение за промяна на Правилника на чл. 
47, ал. 1, такова ли предложение правите или някакво допълнение? Защото съгласно Правилника, който 
сме приели и ако трябва да ви го припомня - Чл.47, (1) “Председателите на комисии обявяват часа и 
мястото на заседанията писмено на определените за това места в общинския съвет. Дневният ред за 
заседанията на комисиите се обявява съобразно постъпването на материалите. Всички членове на 
комисията се уведомяват по телефона или писмено не по-късно от два дни преди заседанието. В същия 
срок на членовете на комисията се предоставят материалите за заседанието”. Няма друг начин, който 
да е определен. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ще запишем и мобилни телефони, освен телефони. Заповядай 
Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: никой не е казал, че няма право Председателя да определя коя е 
водещата комисия, но как да разберем коя е определил, като той по никакъв начин не го показва. Нито 
с резолюция, нито с картонче, нито с лисче, затова става въпрос.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Това са материалите /показва папката с оригиналните 
материали/, които са на разположение на всички комисии. Да не спорим за работи, които са пределно 
ясни.   Закривам деветнадесетата  сесия на ОбС – Монтана.  

 
Заседанието бе закрито в 15,00 часа 
 
 
 
 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/  
 

Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 
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